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This sixth edition of the standard work on insolvency law uses an all-new format. In an
attempt to highlight the system and the regulatory framework even more clearly, the
volume is structured with a stronger focus on the individual players and the key subject
matter. A special section is now also included dealing with insolvency schemes, which are
gaining in importance.
The work is rounded out by numerous case studies including solutions plus schemata,
ensuring that the handbook is a fast, efficient source of information.

 

Das Standardwerk zum Insolvenzrecht präsentiert sich inder 6. Auflage in grundlegend
überarbeiteter Form. Im Bestreben, Systematik und Regelungszusammenhänge noch
klarer herauszuarbeiten, wurde die Gliederung stärker auf die handelnden Personen und
die zentralen Materien zugespitzt. Dem an Bedeutung stetig zunehmenden Insolvenzplan
ist jetzt ein eigener Teil gewidmet. Zahlreiche Fallbeispiele mit Lösungen sowie
Schematarunden die Darstellung ab und sorgen fürschnelle, effiziente Nutzung.
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